
 
 
 
 

□ Technische vraag  
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Portefeuillehouder J. Goijaarts (Vergunningsverlening) 

Datum    Datum antwoord Bijlage(n)  

    

Onderwerp:  Kap lindebomen 

 

 

Geachte heer Goijaarts 

 

De gemeente is voornemens lindebomen te kappen aan de Deken Baekerstraat in Schijndel. Naar 

aanleiding hiervan heeft Hart de volgende vragen. 

 

1. Klopt het dat de bomen op de groene kaart van Meierijstad staan, met als beschrijving 

‘Onderdeel van wijkgroenstructuur, hoge ecologische waarde’? 

 

2. Wat is de reden dat de bomen worden gekapt? 

 

3. Als het, zoals Hart vernam, is vanwege de overlast door honingdauw: bent u bekend met de 

bestrijding door lieveheerbeestjes? Zo ja: waarom heeft u daar niet voor gekozen? 

 

Hoogachtend, 

 

 

Fractie Hart, 

 

L. van Voorst 


